



# MOUNTAIN VIEW

CHILLOUT PARK

D E L I V E R I N G   N O W

## Dear Chillout Park Family, IT'S HAPPENING!

We are happy to announce that Mountain View Chillout Park has started delivering its units starting September 2019. As a result, the Chillout Park community has grown by +300 new families, and more units are being delivered this year as promised. Needless to say, the compound's utilities will be fully available with the operation of the phase where the units are located.



## أعزائنا عائلة Chillout Park، تطورات المشروع.

يسعدنا أن نبلغكم بأن **Chillout Park** قد بدأت تسليم وحداتها إبتداءاً من سبتمبر ٢٠١٩، و بذلك انضمت أكثر من ٣٠٠ أسرة جديدة إلى عائلة **Chillout Park**، ومن المخطط أن يتم تسليم المزيد من الوحدات خلال ٢٠٢٠ كما وعدناكم. وبالطبع، خدمات الكمباوند ستكون جاهزة للاستخدام بمجرد تشغيل المراحل الواقعة فيها الوحدات.





## Even after delivery, we've still got your back.

Once your unit has been delivered, Mountain View will gladly help you with the finishing process of your home. Just give us a call on 16201 and we will give you the guidance and counseling necessary for your unit's finishing process, while ensuring the smooth living experience that you deserve.

Also, our Customer Relationship Management office, now in the finishing phase, will be operational soon on-site to help you in person with any inquiries about finishing your house.

## حتى بعد الاستلام، لا يتوقف دورنا.

عند البدء في تشطيب وحدتك، نحن في **Mountain View** سنكون في الانتظار للإجابة عن جميع الاستفسارات والأسئلة المتعلقة بعملية التشطيب، فقط شرفونا بالاتصال على ١٦٢٠١ وستجدون من يوفر الاستشارات والإرشادات لعملية التشطيب الخاصة بوحداكم لنضمن لكم تجربة المعيشة المميزة التي تستحقونها.

كما أن مكتب خدمة العملاء (الآن في مرحلة التشطيب) سيبدأ العمل في الكمباوند قريبًا، للإجابة وجهاً لوجه عن أي استفسارات خاصة بالتشطيب.



## We're thinking "Infrastructure"

In preparations for your carefree transition, Mountain View has successfully connected the main gas line to Chillout Park and we are currently working on the completion of its internal networks in the project.



## بالطبع لم ننسى البنية التحتية.

تجهيزًا للانتقال مريح إلى منزلك الجديد، انتهت **Mountain View** من توصيل خط الغاز الرئيسي بشبكة **Chillout Park**, ونعمل الآن على إكمال الشبكات الداخلية في المشروع.



## And at last but to us never the least, SECURITY.

As always, the safety and security of our Chillout Park family members are our first priority. And so, we're proud to notify you that the compound's main gate is now fully constructed and will be operating soon. Furthermore, the project's external fence for 2019 deliveries is now complete and in the final finishing stages. We also have a team of patrolling security present on-site day and night, so that you can rest assured knowing that your delivered units are 100% safe and ready for finishing.

## وأخيراً وليس آخراً على الإطلاق، الأمان.

كالعادة، سلامة وأمن أفراد أسرة **Chillout Park** هي أهم أولوياتنا، ولذلك يسعدنا إعلامكم بأن بوابة الكمبوند الرئيسية قد اكتملت وستبدأ بالعمل قريباً، كما أنه تم الانتهاء من السور الخارجي للمناطق التي تسلمت وحداتها في ٢٠١٩ وهو حالياً في مرحلة التشطيبات النهائية. بالإضافة لوجود الفريق الأمني الذي يعمل على مدار الساعة. لنضمن لكم أن الوحدات المستلمة آمنة ١٠٠٪ وجاهزة للتشطيب.

